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ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

ΑΠΟΣΠΑΣΜΑ ΠΡΑΚΤΙΚΟΥ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗΣ  13/2025

ΑΠΟΦΑΣΗ  95/2025

Στην Καλαμάτα σήμερα, την 14η Μαΐου 2025, ημέρα Τετάρτη και ώρα 01:00 μ.μ.,  το 
Δημοτικό Συμβούλιο του Δήμου Καλαμάτας συνέρχεται στην 13η/2025  συνεδρίαση,  που 
πραγματοποιείται στην «Αίθουσα Δημάρχου Χρήστου Μαλαπάνη» στο Ιστορικό Δημαρχείο,  
και ταυτόχρονα με τηλεδιάσκεψη (με χρήση της υπηρεσίας e-presence),  μετά  την υπ’ αριθμ. 
πρωτ. 24951/09-05-2025 πρόσκληση του κ. Προέδρου, η οποία επιδόθηκε σύμφωνα με το 
νόμο.

Παραβρίσκονται στη συνεδρίαση από τα μέλη του Σώματος οι κ.κ.  1) Ηλιόπουλος Αναστάσιος, 
Πρόεδρος του Σώματος,  2)  Αγγελή  Μαρία,  3) Δρούγας  Παντελής,  4) Εξηνταβελώνη 
Χριστοφόρου Λυδία (συμμετοχή με τηλεδιάσκεψη),  5) Καραγιάννης Ανδρέας, 6) Κούβελα 
Κάτσαρη Ευγενία, 7) Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα) (συμμετοχή με τηλεδιάσκεψη),              
8) Κουτίβας Ηλίας, 9) Κουτραφούρης Βασίλειος, 10) Κριτσωτάκης Σωτήριος (συμμετοχή με 
τηλεδιάσκεψη), 11) Λυμπερόπουλος Δημήτριος, 12) Μαρινάκης Σαράντος,                                         
13) Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος, 14) Μπάκας Ιωάννης (συμμετοχή με τηλεδιάσκεψη),     
15) Παπαδάκης Κωνσταντίνος, 16) Παπαευσταθίου Βασίλειος, 17) Περρωτής  Ιάκωβος,           
18) Σκοπετέας  Αναστάσιος, 19) Τζαμουράνης  Βασίλειος, 20) Τσαπόγας Κωνσταντίνος,  
21)Τσιγαρίδης Αθανάσιος (συμμετοχή με τηλεδιάσκεψη),  22) Φάβας  Γεώργιος (συμμετοχή με 
τηλεδιάσκεψη),  23) Φαββατάς Δημήτριος και 24) Χανδρινός Σπυρίδων. 

Δεν παραβρίσκονται αν και κλήθηκαν νόμιμα οι δημοτικοί σύμβουλοι  κ.κ.  1) Αναζίκος 
Ιωάννης, 2) Δούβας Ιωάννης, 3) Καμπουγέρη Γεωργία, 4) Κανάκης Βασίλειος, 5) Καντζιλιέρη 
Χριστίνα Ελευθερία,  6) Κότση Ουρανία,  7) Λαζαρίδης Γεώργιος,  8) Μωραγιάννης Χρήστος,  
9) Οικονομάκος Δημήτριος, 10) Σωφρονάς Γεώργιος και 11) Χριστόπουλος Ιωάννης.

Αφού επιτυγχάνεται έτσι νόμιμη απαρτία, ο Πρόεδρος του Σώματος, κηρύσσει την έναρξη της  
συνεδρίασης, παρουσία  του Δημάρχου Καλαμάτας κ. Αθανασίου Βασιλόπουλου.
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…………………………………………………………………………………………………………...

Στη συνέχεια εισάγεται από τον Πρόεδρο του Σώματος, για συζήτηση το 1ο θέμα της 
ημερήσιας διάταξης με τίτλο:

Μερική τροποποίηση του Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας (ΟΕΥ) του Δήμου Καλαμάτας. 

Η Δημοτική Επιτροπή με την υπ’ αριθμ. 258/2025 απόφασή της  εισηγείται στο Δημοτικό 
Συμβούλιο Καλαμάτας 
τη μερική τροποποίηση του άρθρου 10 ¨Προϊσταμένου Υπηρεσιών¨  του Οργανισμού 
Εσωτερικής Υπηρεσίας (ΟΕΥ) του Δήμου Καλαμάτας,
  
λαμβάνοντας υπόψη την με αριθμ. πρωτ. 24450/07-05-2025 σχετική εισήγηση του Τμήματος 
Προσωπικού, Διοίκησης & Πρωτοκόλλου της Διεύθυνσης Διοικητικών του Δήμου, η οποία ήταν 
στο φάκελο του θέματος και είχε σταλεί στα Μέλη του Δημοτικού Συμβουλίου προς 
ενημέρωση και έχει αναλυτικά  ως εξής: 

ΘΕΜΑ: Μερική Τροποποίηση του Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας (ΟΕΥ) Δήμου Καλαμάτας.

Έχοντας υπόψη:

1. Τις διατάξεις του άρθρου 10 του Ν.3584/2007 (ΦΕΚ 143/Α/28-6-2007) ‘’Κύρωση του Κώδικα 
Κατάστασης Δημοτικών και Κοινοτικών Υπαλλήλων ‘’ όπως τροποποιήθηκε με το αρθ. 38 παρ. 
1 Ν.3801/2009 (ΦΕΚ163/Α/4-9-2009).

2. Την με αρ. 11070/18-1-2012 Απόφαση Γενικού Γραμματέα Αποκεντρωμένης Διοίκησης 
Πελοποννήσου Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου (ΦΕΚ 285/Β’/13-02-2012) με την οποία εγκρίθηκε 
η υπ’ αρ. 590/2011 απόφαση του Δημοτικού Συμβουλίου Δήμου Καλαμάτας με την οποία 
ψηφίστηκε ο ΟΕΥ του Δήμου.

3. Την με αρ. 62728/3-4-2017 απόφαση του Ασκούντος Καθηκόντων Γενικού Γραμματέα της 
Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου (ΦΕΚ 1297/Β/13-4- 
2017)με την οποία επικυρώθηκε η 61/2017 απόφαση Δ.Σ. Καλαμάτας αναφορικά με την 
τροποποίηση του ΟΕΥ του Δήμου.

4. Την με αρ. 176360/22-08-2017 απόφαση Συντονιστή Αποκεντρωμένης Διοίκησης 
Πελοποννήσου Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου (ΦΕΚ 3072/Β’/6-9-2017) με την οποία εγκρίθηκε η 
με αρ. 364/2017 Απόφαση Δ.Σ. Καλαμάτας αναφορικά με την τροποποίηση του ΟΕΥ του 
Δήμου.

5. Την με αρ. 27117/18-2-2019 απόφαση Συντονιστή Αποκεντρωμένης Διοίκησης Πελοποννήσου 
Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου (ΦΕΚ 634/Β’/27-2-2019)  με  την  οποία εγκρίθηκε η 4/2019 
απόφαση Δ.Σ. Καλαμάτας αναφορικά με την τροποποίηση του ΟΕΥ του Δήμου.

6. Την με αρ. 132463/21-10-2020 απόφαση Συντονιστή Αποκεντρωμένης Διοίκησης 
Πελοποννήσου Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου (ΦΕΚ 4790/Β’/30-10-2020) με την οποία εγκρίθηκε 
η με αρ. 166/2020 Απόφαση Δ.Σ. Καλαμάτας αναφορικά με την τροποποίηση του ΟΕΥ του 
Δήμου.

7. Την με αρ. 72006/27-09-2024 απόφαση Συντονιστή Αποκεντρωμένης Διοίκησης 
Πελοποννήσου Δυτικής Ελλάδας και Ιονίου (ΦΕΚ 5673/Β’/11-10-2024) με την οποία εγκρίθηκε 
η με αρ. 173/2024 Απόφαση Δ.Σ. Καλαμάτας αναφορικά με την τροποποίηση του ΟΕΥ του 
Δήμου.

8. Το γεγονός ότι εντός του προσεχούς χρονικού διαστήματος πρόκειται να συνταξιοδοτηθεί 
σημαντικός αριθμός υπαλλήλων οι οποίοι κατέχουν θέσεις ευθύνης, και δεδομένου ότι η 
αναπλήρωσή τους δεν θα είναι εφικτή βάσει των διατάξεων του άρθρου 10 του ισχύοντος 
Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας, κρίνεται επιβεβλημένη η αναθεώρηση των προβλέψεων. 
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Συγκεκριμένα, απαιτείται η πρόβλεψη δυνατότητας επιλογής όλων των κλάδων και ειδικοτήτων 
ως προϊσταμένων στις διευθύνσεις και στα τμήματα όπου δεν συντρέχουν ειδικοί λόγοι 
αποκλεισμού, προκειμένου οι υπηρεσίες του Δήμου να συνεχίσουν απρόσκοπτα την εκτέλεση 
του έργου τους.

9. Το Μέρος V, άρθρο 10 του ΟΕΥ Δήμου Καλαμάτας σύμφωνα με το οποίο:

Προϊστάμενοι Υπηρεσιών:

Προϊστάμενοι της Γενικής Διεύθυνσης και των Διευθύνσεων & Τμημάτων της οργανωτικής δομής 
του Δήμου επιλέγονται, σύμφωνα με τις ισχύουσες διατάξεις, υπάλληλοι των ακόλουθων 
κλάδων/ειδικοτήτων, με σχέση εργασίας Δημοσίου Δικαίου και με σχέση εργασίας Ιδιωτικού 
Δικαίου Αορίστου Χρόνου.

Προϊστάμενοι Γενικής Διεύθυνσης & Διεύθυνσης επιλέγονται υπάλληλοι των κατηγοριών ΠΕ ή ΤΕ 
Προϊστάμενοι Τμήματος επιλέγονται από τις κατηγορίες ΠΕ ή ΤΕ ή ΔΕ σύμφωνα με την εκάστοτε 
νομοθεσία.

Κατόπιν αυτών

ΕΙΣΗΓΟΥΜΑΣΤΕ

Την μερική τροποποίηση του άρθρου 10 ‘’ Προϊσταμένου Υπηρεσιών ‘’ του ΟΕΥ Δήμου Καλαμάτας 
ως εξής:

Στην Διεύθυνση Τεχνικών:

α/α ΟΡΓΑΝΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΚΛΑΔΟΣ

4 ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων και εν 
ελλείψει ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

4.1
Τμήμα Μελετών, 

Τοπογραφικών Αποτυπώσεων 
και Εφαρμογών

ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων και εν 
ελλείψει ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

4.2 Τμήμα Εκτέλεσης Έργων ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων και εν ελλείψει 
ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

4.3 Τμήμα Συντήρησης και 
Αυτεπιστασίας

ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων και εν 
ελλείψει ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

4.4

Τμήμα Συγκοινωνιών, 
Κυκλοφορίας, Σήμανσης, 

Διοικητικής Υποστήριξης και 
Αδειών - Εγκαταστάσεων

ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων και εν 
ελλείψει ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

Στη Διεύθυνση Γεωτεχνικών:

α/α ΟΡΓΑΝΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΚΛΑΔΟΣ

7
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΓΕΩΤΕΧΝΙΚΩΝ

ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ

ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων 

ή ΠΕ Διοικητικού Οικονομικού όλων των 
ειδικοτήτων 

ή ΠΕ Γεωτεχνικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΠΕ Περιβάλλοντος ειδικότητας ΠΕ Περιβάλλοντος 
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και εν ελλείψει

ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

 ή ΤΕ Διοικητικού Λογιστικού όλων των ειδικοτήτων 

ή ΤΕ Τεχνολόγων Γεωπονίας όλων των ειδικοτήτων

7.1 Τμήμα Γεωτεχνικών Έργων

ΠΕ Γεωτεχνικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΠΕ Περιβάλλοντος ειδικότητας ΠΕ Περιβάλλοντος

και εν ελλείψει

ΤΕ Τεχνολόγων Γεωπονίας όλων των ειδικοτήτων

7.2
Τμήμα Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Διαχείρισης Φυσικού 
Περιβάλλοντος

ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΠΕ Διοικητικού Οικονομικού όλων των 
ειδικοτήτων

ή ΠΕ Γεωτεχνικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΠΕ Περιβάλλοντος ειδικότητας ΠΕ Περιβάλλοντος

και εν ελλείψει

ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΤΕ Διοικητικού Λογιστικού όλων των ειδικοτήτων

ή ΤΕ Τεχνολόγων Γεωπονίας όλων των ειδικοτήτων

7.3 Τμήμα Πάρκων, Αλσυλλίων και 
Παιδικών Χαρών

ΠΕ Γεωτεχνικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΠΕ Περιβάλλοντος ειδικότητας ΠΕ Περιβάλλοντος

και εν ελλείψει

ΤΕ Τεχνολόγων Γεωπονίας όλων των ειδικοτήτων

Στη Διεύθυνση Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων:

α/α ΟΡΓΑΝΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΚΛΑΔΟΣ

8 ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ 
ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ & ΟΧΗΜΑΤΩΝ

ΠΕ όλων των ειδικοτήτων και εν ελλείψει

ΤΕ όλων των ειδικοτήτων

8.2 Τμήμα Οχημάτων

ΠΕ Μηχανικών ειδικότητας 

ΠΕ Ηλεκτρολόγων Μηχανικών 

ή Π.Ε. Μηχανολόγων Μηχανικών και εν ελλείψει

Τ.Ε. Μηχανικών ειδικότητας 

Τ.Ε. Ηλεκτρολόγων Μηχανικών ή 

Τ.Ε. Μηχανολόγων Μηχανικών

και εν ελλείψει

ΔΕ Τεχνικού ειδικότητας ΔΕ Μηχανολόγων

8.3 Τμήμα Ανακύκλωσης ΠΕ όλων των ειδικοτήτων και εν ελλείψει
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ΤΕ όλων των ειδικοτήτων

Και στη Διεύθυνση ΚΕΠ:

α/α ΟΡΓΑΝΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΚΛΑΔΟΣ

9 ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΕΠ

ΠΕ ή ΤΕ Διεκπεραίωσης Υποθέσεων Πολιτών ή

ΠΕ και ΤΕ άλλων κλάδων που έχουν πραγματική και 
αποκλειστική υπηρεσία σε ΚΕΠ διάρκειας 

τουλάχιστον πέντε (5) ετών και εν ελλείψει ΠΕ και 
ΤΕ όλων των κλάδων και ειδικοτήτων.

9.1
Τμήμα Εξυπηρέτησης Πολιτών- 

Υπηρεσία Ενιαίου Κέντρου 
Εξυπηρέτησης (Ε.Κ.Ε.)

ΠΕ ή ΤΕ Διεκπεραίωσης Υποθέσεων Πολιτών ή

ΠΕ και ΤΕ άλλων κλάδων που έχουν πραγματική και 
αποκλειστική υπηρεσία σε ΚΕΠ διάρκειας 

τουλάχιστον πέντε (5) ετών και εν ελλείψει ΠΕ και ΤΕ 
όλων των κλάδων και ειδικοτήτων.

9.2 Τμήμα Εσωτερικής Ανταπόκρισης

ΠΕ ή ΤΕ Διεκπεραίωσης Υποθέσεων Πολιτών ή

ΠΕ και ΤΕ άλλων κλάδων που έχουν πραγματική και 
αποκλειστική υπηρεσία σε ΚΕΠ διάρκειας 

τουλάχιστον πέντε (5) ετών και εν ελλείψει ΠΕ και 
ΤΕ όλων των κλάδων και ειδικοτήτων.

1. Από την παρούσα τροποποίηση δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του προϋπολογισμού 
οικονομικού έτους 2025 ούτε των επόμενων ετών.

2. Θα ακολουθήσει συνολική αναμόρφωση του Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας, σύμφωνα 
με τα προβλεπόμενα από την ισχύουσα νομοθεσία, με σκοπό ο νέος Οργανισμός να 
ανταποκρίνεται στις σύγχρονες απαιτήσεις και να προσαρμόζεται πλήρως στις τρέχουσες 
συνθήκες και υπηρεσιακές ανάγκες.

3. Κατά τα λοιπά ισχύει η υπ’ αρ. 176360/22.8.2017 (Β΄ 3072) απόφαση.

Ο Αντιδήμαρχος

Κοινωνικής Μέριμνας & Διοικητικών Υπηρεσιών 
Σαράντος Μαρινάκης

Επί του θέματος εξελίσσεται διαλογική συζήτηση ως εξής:

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Μαρινάκης έχει τον λόγο. 

Κύριε Πρόεδρε, κυρίες και κύριοι συνάδελφοι, έχει διανεμηθεί η εισήγηση, 
πρόκειται για μερική τροποποίηση στις θέσεις των Προϊσταμένων των 

Διευθύνσεων, ουσιαστικά ερχόμαστε σε απόλυτη προσαρμογή με το προσοντολόγιο και 
διευρύνουμε σε κάποιες Διευθύνσεις τη δυνατότητα στελεχών του Δήμου να μπορούν να 
ηγηθούν των Υπηρεσιών αυτών, κυρίως αυτό προκύπτει στη Διεύθυνση Πρασίνου και στην 
Καθαριότητα. 
Θεωρώ ότι η συζήτηση κατά έναν τρόπο έχει εξαντληθεί στη Δημοτική Επιτροπή, αν προκύπτει 
κάτι που δεν έχει απαντηθεί εκεί να απαντήσουμε στη συνέχεια. Πάντως όπως και να έχει το 
επόμενο διάστημα θα ’ρθει μια ευρεία και συστηματική τροποποίηση του Οργανισμού 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 
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Εσωτερικής Υπηρεσίας έτσι ώστε να ληφθούν υπόψη οι σύγχρονες ανάγκες του Δήμου, καθώς 
επίσης και η έλλειψη προσωπικού που παρατηρείται το τελευταίο διάστημα. 
Η διαδικασία που ακολουθούμε είναι συμβατή με τον Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων, μετά από 
την απόφασή μας θα πάει στο Υπηρεσιακό των υπαλλήλων και στη συνέχεια θα πάει στην 
Αποκεντρωμένη για να πάρει τον δρόμο προς το ΦΕΚ. 

Ευχαριστούμε τον κ. Μαρινάκη. 
Ερωτήσεις; Ο κ. Τζαμουράνης. 

Μια διευκρίνιση. Το συζητήσαμε το θέμα και στη Δημοτική Επιτροπή, εκεί 
που δεν θυμάμαι καλά είναι το εξής: στη Διεύθυνση Γεωτεχνικών Υπηρεσιών 

νομίζω ότι έχετε προσθέσει και έναν τεχνικό, έναν πολιτικό μηχανικό. Είναι έτσι; 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Και όχι μόνο. 

Το ερώτημά μου ποιο είναι; Δηλαδή, μπορεί ο μηχανικός να γίνει και 
Προϊστάμενος του Τμήματος; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Απαντήστε, κ. Μαρινάκη. 

Ναι, μπορεί και ο ΠΕ Μηχανικών σύμφωνα με το νέο προσοντολόγιο να είναι 
Προϊστάμενος στη Διεύθυνση Γεωτεχνικών, όπως και στη Διεύθυνση 

Καθαριότητας, εκεί που γίνονται οι αλλαγές. 

Και στη  Διεύθυνση Γεωτεχνικών και στη Διεύθυνση Καθαριότητας μπορεί να 
γίνει και Διευθυντής.

Διευθυντής μπορεί να γίνει, το ζήτημα είναι εάν κατά τη γνώμη σας είναι, 
πώς να το πω (;), συμβατό με το αντικείμενο. Αυτό είναι το ερώτημα. 

Δηλαδή εγώ παρότι είμαι μηχανικός και θα έπρεπε να υποστηρίζω τα του κλάδου, εδώ νομίζω 
ότι υπάρχει ένα θεματάκι. Δηλαδή στη Διεύθυνση Γεωτεχνικών Υπηρεσιών που έχει να κάνει με 
το πράσινο, με το ένα, με το άλλο κτλ., δεν ξέρω εάν και κατά πόσον θα πρέπει ο Διευθυντής 
να είναι άλλης ειδικότητας εκτός από γεωτεχνικό υπάλληλο. 
Αυτή είναι η παρατήρηση που θέλω να κάνω. 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  ….. (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)  

 Έχετε άλλη ερώτηση, κ. Τζαμουράνη; 
Ο κ. Λυμπερόπουλος; Όχι. 

Ορίστε, κ. Φαββατά. 

Κύριε Αντιδήμαρχε, να ρωτήσω κάτι, αφού είπατε ότι σε λίγο χρονικό διάστημα 
θα ’ρθει η μεγάλη αλλαγή του Κανονισμού, γιατί αυτή η βιασύνη να ’ρθει τώρα; 

Πρώτον. Δεύτερον: μιλάμε για τον ΟΕΥ, μιλάμε για θέματα που αφοράν και τους 
εργαζόμενους, κάνατε μια συζήτηση με το Σωματείο των Εργαζομένων; Συζητήσατε μαζί τους; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ο κ. Τσαπόγας. 

Κύριε Αντιδήμαρχε, έγινε συζήτηση στη Δημοτική Επιτροπή, είπατε, εκτενώς. Δεν 
θα πρέπει και στο Δημοτικό Συμβούλιο να μας εξηγήσετε τι είναι αυτό το πράγμα 

και ποια η αναγκαιότητα; 

 Άλλη ερώτηση υπάρχει; 
Απαντήστε, κ. Μαρινάκη. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΤΣΑΠΟΓΑΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ:
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Λοιπόν, κ. Πρόεδρε, δεν ήθελα να αποφύγω καμιά συζήτηση αλλά θεωρώ ότι 
μια τέτοια προσαρμογή ουσιαστικά στο νέο προσοντολόγιο επιβαλλόταν να γίνει 

έτσι κι αλλιώς. Για το ότι θα ’ρθει μια ευρεία τροποποίηση στον ΟΕΥ, προφανώς και θα ’ρθει 
μια συζήτηση για τον ΟΕΥ στο σύνολό του για να υπηρετηθούν οι σύγχρονες ανάγκες του 
Δήμου. 
Εδώ τι ερχόμαστε να κάνουμε; Είπαμε, λοιπόν, να δώσουμε στα καταξιωμένα στελέχη που 
έχουν φάει με το κουτάλι τις Υπηρεσίες του Δήμου να έχουν τη δυνατότητα να υπηρετήσουν 
όχι μόνο, που για μένα δογματικά έχει υπηρετηθεί το προηγούμενο διάστημα ένας πολιτικός 
μηχανικός να είναι μόνο Προϊστάμενος Τεχνικών Υπηρεσιών, γιατί να μην μπορεί ένας 
πολιτικός μηχανικός ή ευρύτερα ΠΕ Μηχανικός να υπηρετήσει σε οποιαδήποτε Υπηρεσία του 
Δήμου; Έτσι κι αλλιώς σήμερα και από τον υπάρχων ΟΕΥ που έχουμε εδώ μπροστά μας 
βλέπουμε ότι δεν αποστερείται η δυνατότητα των επιστημονικών γνώσεων και της προσφοράς 
αυτών στις υπηρεσίες των γεωτεχνικών. Σε όλα τα Τμήματα των Γεωτεχνικών προφανώς 
υπηρετούν και γεωτεχνικοί ή κυρίως γεωτεχνικοί, αν θα δείτε την ανάλυση. Δηλαδή όπως 
υπήρχε πριν. Αλλά θεωρώ ότι ήτανε περιοριστικός ο προηγούμενος ΟΕΥ για κάποιες 
επιστημονικές ειδικότητες. 
Αυτό λοιπόν, μέχρι στιγμής έχει τηρηθεί όλη η διαδικασία που προβλέπεται σύμφωνα με τον 
Κώδικα Δήμων και Κοινοτήτων ως ισχύει, η διαδικασία που προβλέπεται έχει ακολουθηθεί και 
θα σας πω τώρα χωρίς να έχει  έτσι…, να μην λέω κάτι εκτός των ορίων, ότι έχει υπάρξει ήδη 
και μια προσυνεννόηση με την Αποκεντρωμένη που από κει θα περάσει και θα γίνει δεκτό ή 
δεν θα γίνει δεκτό. 
Ουσιαστικά είναι η προσαρμογή, στην απάντηση για την αναγκαιότητα, προσαρμογή στο νέο 
προσοντολόγιο. Δηλαδή ήμασταν ελλειμματικοί σ’ αυτή τη φάση. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Τοποθετήσεις. Ο κ. Τζαμουράνης. 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Για τον Σύλλογο, κ. Αντιδήμαρχε, δεν μας είπατε. Έχετε κάνει επαφή μαζί του; 

Σας είπα, κ. συνάδελφε, καταλαβαίνω την ευαισθησία σας τη συνδικαλιστική, 
μέχρι στιγμής ουδείς έχει εκφράσει παράπονα αλλά όπως και να ’χει είμαστε στα 

πλαίσια που ορίζει ο Κώδικας Δήμων και Κοινοτήτων. Αυτή η διαδικασία που προβλέπεται. 
Παρόλα αυτά όμως μέχρι στιγμής δεν έχω ακούσει εγώ κανένα παράπονο γι’ αυτό που έχει 
κατά ένα τρόπο επικοινωνηθεί μες στον Δήμο. 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Αυτό ρωτάω κ. Αντιδήμαρχε, κάνατε συνάντηση μαζί τους; Συζητήσατε; 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, μην διακόπτετε. 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Σας λέω, έγινε ό,τι προβλέπεται. 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Τους καλέσατε; Κάνατε συνάντηση; 

Ό,τι προβλέπεται, κύριε συνάδελφε. Καταλαβαίνω την ευαισθησία σας τη 
συνδικαλιστική αλλά εντάξει, όλα τα βήματα δεν είναι για το ίδιο ακροατήριο. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ο κ. Τζαμουράνης τοποθετήσεις. 

Κοιτάξτε, εμείς σαν παράταξη δεν θα γίνουμε εμπόδιο στο να βελτιωθεί ο 
Οργανισμός και να μπορούν οι μηχανικοί κτλ., αλλά εγώ δεν καταλαβαίνω 

και την επιμονή του κ. Μαρινάκη, δηλαδή είναι θέμα συνδικαλιστικής προβολής; Δεν είναι μία 
πρακτική το να καλείται το Σωματείο των εργαζομένων, να του γνωστοποιείται η τροποποίηση 
και εν πάση περιπτώσει να επιτυγχάνεται μία συμφωνία ή έστω και μια διαφωνία; 

Συγνώμη, κ. Τζαμουράνη, ξέρετε τον σεβασμό που σας έχω. Όπως και εσείς 
μου τον αποδίδετε τον σεβασμό που πρέπει. 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 
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Σας είπα λοιπόν ότι σ’ αυτή τη διαδικασία και στη μερική τροποποίηση δεν απαιτείται ούτε 
προσπαθήσαμε να αποκλείσουμε την επικοινωνία. Η διαδικασία αυτή είναι τόσο ήπιας 
παρέμβασης που δεν εγείρει κανένα θέμα. Είναι μες στα πλαίσια της λειτουργίας των Δήμων 
και Κοινοτήτων και αυτό πράττουμε. Και ως στιγμής σας διαβεβαιώνω χωρίς να έχω να 
αποκρύψω κάτι, ουδείς έως στιγμής έχει εκφράσει κάποια αντίρρηση επ’ αυτού από τους 
εργαζομένους. Δεν περιορίζουμε, διευρύνουμε τη δυνατότητα αξιοποίησης του στελεχιακού 
δυναμικού. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. 

Λοιπόν, εμείς θα ψηφίσουμε ΛΕΥΚΟ όπως ψηφίσαμε και στη Δημοτική 
Επιτροπή και επιτρέψτε μου να πω δύο επισημάνσεις που έκανα και τότε. 

Το ζήτημα δεν είναι τόσο το αν θα κάνουμε την Α ή τη Β τροποποίηση του Εσωτερικού 
Οργανισμού, η οποία φυσικά πρέπει να γίνει και να επικαιροποιηθεί γιατί ουσιαστικά από το ’17 
νομίζω ότι έχει να γίνει σοβαρή επεξεργασία του Οργανισμού, εκείνο όμως που πρέπει να 
αποτελέσει προτεραιότητα και να το πω πρωταρχικό στόχο της Δημοτικής Αρχής είναι η 
στελέχωση του Δήμου με όσο γίνεται περισσότερο προσωπικό μόνιμο, διότι με την 
αποστελέχωση που παρατηρείται λόγο συνταξιοδοτήσεων και λόγω δυσχερειών που 
υπάρχουν…

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: Το χειρότερο απ΄ όλα.  

… κινδυνεύει ο Δήμος σε μερικά χρόνια να μην έχει τη μαγιά εκείνη, το 
απαραίτητο, δηλαδή, εκείνο προσωπικό που είναι απαραίτητο και αναγκαίο 

για να μπορέσει να επιτελέσει το ρόλο του και τις λειτουργίες του.

Ευχαριστούμε. Ο κ. Λυμπερόπουλος; Όχι. 
Τοποθέτηση άλλη; Ορίστε, κ. Φαββατά. 

Κύριε Αντιδήμαρχε, αυτό το θέμα δεν έχει να κάνει ούτε με συνδικαλιστική, ούτε 
με εργασιακή θέση, έχει να κάνει με τη λογική την τακτική. Όταν αλλάζουμε 

έναν ΟΕΥ ο οποίος αφορά εργαζόμενους είναι αυτονόητο να κάνουμε μια συζήτηση πρώτα με 
τους εκπροσώπους των εργαζομένων. Αν δεν προβλέπεται… 

ΦΩΝΗ: ….. (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)  

Όταν κάνουμε σημειακές τροποποιήσεις, ναι, κ. Δήμαρχε, ναι. Βέβαια το θέμα 
είναι, αυτό που είπε και ο κ. Τζαμουράνης, είναι η ενίσχυση του προσωπικού. 

Βλέπω καθημερινά ο Δήμος να λιγοστεύει, οι Υπηρεσίες να μην μπορούν να λειτουργήσουν, οι 
εργαζόμενοι να είναι ακόμα πιο λίγοι, εσείς προχθές στην Επιτροπή που είμαστε μας είπατε ότι 
θα τα δώσουμε σε εταιρείες. Δεν μπορεί να λειτουργήσει όμως ο Δήμος έτσι. Το να …
Κύριε Δήμαρχε, αφήστε με να πω…

ΔΗΜΑΡΧΟΣ:  Δεν κατάλαβα, τι εταιρεία θα δώσει…
   
Ο κ. Αντιδήμαρχος το είπε αυτό, ¨Τις Υπηρεσίες του Δήμου θα τις δίνουμε σε 
εταιρείες γιατί δεν έχουμε προσωπικό¨. Αυτή ήταν η άποψή του. 

ΦΩΝΗ: ….. (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)  

Η άποψή του ήταν αυτή. 
Τέλος πάντων, εμείς δεν διαφωνούμε με την τροποποίηση αλλά καλό θα είναι να 

υπάρχουνε και οι σύμφωνες γνώμες των εργαζομένων, γι’ αυτό και είπαμε ΛΕΥΚΟ. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Ορίστε, κ. Αντιδήμαρχε. 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΤΖΑΜΟΥΡΑΝΗΣ: 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: 
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Λοιπόν, κ. Πρόεδρε, δυο κουβέντες μόνο. Να λοιπόν που υπάρχει σημείο κοινής 
διεκδίκησης. Ποιο είναι αυτό; Η ανάδειξη της έλλειψης προσωπικού. Όλοι το 

θέλουμε αυτό. Και ο κ. Τζαμουράνης και ο κ. Φαββατάς και όλοι μας. Αυτό διεκδικούμε οι 
πάντες και ο Δήμαρχος πρώτος απ’ όλους. Σε όλες τις επαφές με υπηρεσιακά και κυβερνητικά 
στελέχη αυτό διεκδικούμε και έχει γίνει πλέον η μόνιμη διεκδίκηση των Δήμων. Είναι ένα 
σημείο που το θέλουμε όλοι μας. 
Τώρα, δεν περιφρονήσαμε κανέναν. Ο Κώδικας προβλέπει ότι για τις σημειακές τροποποιήσεις 
ακολουθείται αυτή η διαδικασία και στη συνέχεια πηγαίνει στο Υπηρεσιακό Συμβούλιο. 
Προφανώς πηγαίνει στο Συμβούλιο των εργαζομένων και αν εκεί ληφθεί απόφαση η οποία δεν 
είναι συμβατή με αυτά που… 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ: Όχι στο Συμβούλιο εργαζομένων…  (εκτός μικροφώνου – δεν ακούγεται)  

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Σας παρακαλώ, μην διακόπτετε. Μην διακόπτετε.

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: Λοιπόν, αυτή είναι η διαδικασία. 

ΦΑΒΒΑΤΑΣ:  Στο Υπηρεσιακό πάει. 

Στο Υπηρεσιακό. Ε το Υπηρεσιακό ποιοι είναι; Ίσα-ίσα που είναι αναβαθμισμένοι 
υπάλληλοι. Διαβαθμισμένοι μάλλον υπάλληλοι εκεί. Και προφανώς αν κάποια 

από εκείνα που θα συζητηθούν εκεί και θα καταγραφούν η Αποκεντρωμένη θα σταθμίσει. Αυτή 
είναι η διαδικασία. Δεν νομοθετούμε εμείς. Δεν παράγουμε νομολογία εμείς εδώ. Εφαρμόζουμε 
ό,τι προβλέπεται.  
Συνεπώς, είμαστε συνεπείς σε όλα μας και σεβόμαστε τους εργαζόμενους και σας λέω πάλι ότι 
δεν έχω ακούσει κανένα παράπονο. Αν εσείς έχετε ακούσει κάποιες αιτιάσεις από κάποιους 
εργαζομένους πέστε το μου κατ’ ιδίαν υπό την έννοια να δούμε ότι υπάρχουν κάποιοι που τους 
απασχολεί. Θεωρώ ότι είναι ασήμαντη η παρέμβαση που γίνεται και λειτουργεί διευρύνοντας 
τις δυνατότητες των υπαλλήλων, όχι περιορίζοντάς τες. 

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: Ωραία. Κύριε Δήμαρχε. 

Λοιπόν, να προσθέσω μόνο ότι εδώ μιλάμε για μία σημειακή τροποποίηση. Τι 
κάνουμε επί της ουσίας; Εναρμονιζόμαστε με το ΚΕΠ, με το προσοντολόγιο, 

σύμφωνα με το προσοντολόγιο που προβλέπεται και με κατευθύνσεις που έχουμε λάβει από 
την Αποκεντρωμένη ανοίγουμε το πλαίσιο όσον αφορά τη Διεύθυνση Γεωτεχνικών Υπηρεσιών 
και τη Διεύθυνση Καθαριότητας, να μπορεί ο οποιοσδήποτε εκεί ΠΕ να υποστηρίξει τη 
λειτουργία της Διεύθυνσης, δεν μπορούμε να πειράξουμε τη Διεύθυνση Οικονομικών γιατί 
προβλέπει συγκεκριμένο οικονομολόγο η ΠΟΥ, δεν μπορεί να πειράξουμε προφανώς τη 
Διεύθυνση Τεχνικών Υπηρεσιών και την Πολεοδομία γιατί εκεί προβλέπεται μηχανικό.Όπου το 
προσοντολόγιο μας επιτρέπει το ανοίγουμε για να έχουμε τη δυνατότητα να αντιμετωπίσουμε 
τις ανάγκες του Δήμου αυτή την εποχή που δυστυχώς το προσωπικό, τα στελέχη του Δήμου 
έχουνε μειωθεί δραματικά. 
Και σας το λέω αυτό, αν έρθετε στο Δημαρχείο και δείτε πόσοι συνταξιοδοτούνται ή πόσοι 
προσπαθούν να φύγουνε με μετακίνηση γιατί ο Δήμος Καλαμάτας έχει πάρα πολλή δουλειά, η 
εξέλιξη αυτή να φεύγουνε στελέχη από τον Δήμο έμπειρα, μόνιμα στελέχη είναι πάρα-πάρα 
πολύ ανησυχητική. 
Τι κάνουμε εμείς λοιπόν τώρα; Μέσα απ’ αυτή τη διαδικασία προσπαθούμε να δώσουμε τη 
δυνατότητα να μετακινήσουμε προσωπικό για να μπορέσουμε να αντιμετωπίσουμε, στελέχη 
για να αντιμετωπίσουμε τις ανάγκες, τις αυξημένες ανάγκες του Δήμου Καλαμάτας. 
Αμέσως-αμέσως, ο Δημήτρης ο Γεωργακίλας, πριν 15 μέρες συνταξιοδοτήθηκε, κατέθεσε την 
πρώτη αίτηση για συνταξιοδότηση, ένα ικανότατο στέλεχος ο Δημήτρης στο Τμήμα Οχημάτων 
και Μηχανημάτων. Τη Δευτέρα  φεύγει η Χριστίνα η Λυκουργιά από τη Διεύθυνση Τεχνικών 
Υπηρεσιών. 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΜΑΡΙΝΑΚΗΣ: 

ΔΗΜΑΡΧΟΣ: 
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Φεύγουν στελέχη πάρα πολλά και επειδή υπήρχε αυτό το κενό το μεγάλο λόγω των 
μνημονιακών δεσμεύσεων, δυστυχώς υπάρχει μια μεγάλη απόσυρση. 
Από τα στελέχη που μπαίνουνε τώρα, που ξεκίνησε σιγά-σιγά να έρχονται κάποια στελέχη, με 
όλα αυτά χρειάζονται χρόνο για να μπορέσει και κάποιος να τους καθοδηγήσει, για να 
μπορέσουν να μάθουν και να αποδώσουν με τον τρόπο που πρέπει. 
Οπότε ερχόμαστε, λοιπόν, εμείς τώρα να κάνουμε μια σημειακή τροποποίηση που θα τελειώσει 
μέσα στις επόμενες 40 ημέρες το πολύ μαζί με το ΦΕΚ που θα λάβουμε, μαζί με το Υπηρεσιακό 
που θα περάσει εδώ στον Δήμο Καλαμάτας για να μπορέσουμε να λειτουργήσουμε. Και ήδη 
έχει ξεκινήσει η διαδικασία για να δούμε πώς θα τροποποιήσουμε τον ΟΕΥ, να κάνουμε έναν 
σύγχρονο ΟΕΥ, που να μπορεί να ανταποκρίνεται στις πραγματικές ανάγκες και στις 
δυνατότητες τις στελεχιακές του Δήμου Καλαμάτας.

Ευχαριστούμε. Στην ψηφοφορία. 
¨ΛΕΥΚΟ¨ ο κ. Τζαμουράνης. 

Ο κύριος ….  ¨ΥΠΕΡ¨ ¨ΥΠΕΡ¨

Το Δημοτικό Συμβούλιο με την ολοκλήρωση της διαλογικής συζήτησης, αφού λαμβάνει υπόψη 
του την παραπάνω εισήγηση και τις αναφερόμενες σε αυτή διατάξεις, εγκυκλίους και 
αποφάσεις καθώς επίσης και την υπ’ αριθμ. 258/2025 απόφαση της Δημοτικής Επιτροπής του 
Δήμου, μεταξύ των παρόντων κατά τη διάρκεια της ψηφοφορίας δημοτικών συμβούλων, με 
τους συμβούλους της πλειοψηφίας και τον κ. Λυμπερόπουλο να τάσσονται ΥΠΕΡ  και τους 
συμβούλους της δημοτικής παράταξης «ΚΑΛΑΜΑΤΑ ΜΕΤΑ» να δηλώνουν ΛΕΥΚΗ ψήφο,  

Α Π Ο Φ Α Σ Ι Ζ Ε Ι    Ο Μ Ο Φ Ω Ν Α

Εγκρίνει τη μερική τροποποίηση του άρθρου 10 ¨Προϊσταμένου Υπηρεσιών¨  του 
Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας (ΟΕΥ) του Δήμου Καλαμάτας  ως εξής: 

Στην Διεύθυνση Τεχνικών:

α/α ΟΡΓΑΝΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΚΛΑΔΟΣ

4 ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΤΕΧΝΙΚΩΝ ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων και εν 
ελλείψει ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

4.1
Τμήμα Μελετών, 

Τοπογραφικών Αποτυπώσεων 
και Εφαρμογών

ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων και εν 
ελλείψει ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

4.2 Τμήμα Εκτέλεσης Έργων ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων και εν 
ελλείψει ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

4.3 Τμήμα Συντήρησης και 
Αυτεπιστασίας

ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων και εν 
ελλείψει ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

4.4

Τμήμα Συγκοινωνιών, 
Κυκλοφορίας, Σήμανσης, 

Διοικητικής Υποστήριξης και 
Αδειών - Εγκαταστάσεων

ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων και εν 
ελλείψει ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

ΠΡΟΕΔΡΟΣ: 
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Στη Διεύθυνση Γεωτεχνικών:

α/α ΟΡΓΑΝΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΚΛΑΔΟΣ

7
ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΓΕΩΤΕΧΝΙΚΩΝ

ΥΠΗΡΕΣΙΩΝ

ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων 

ή ΠΕ Διοικητικού Οικονομικού όλων των 
ειδικοτήτων 

ή ΠΕ Γεωτεχνικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΠΕ Περιβάλλοντος ειδικότητας ΠΕ 
Περιβάλλοντος 

και εν ελλείψει

ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

 ή ΤΕ Διοικητικού Λογιστικού όλων των 
ειδικοτήτων 

ή ΤΕ Τεχνολόγων Γεωπονίας όλων των 
ειδικοτήτων

7.1 Τμήμα Γεωτεχνικών Έργων

ΠΕ Γεωτεχνικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΠΕ Περιβάλλοντος ειδικότητας ΠΕ 
Περιβάλλοντος

και εν ελλείψει

ΤΕ Τεχνολόγων Γεωπονίας όλων των 
ειδικοτήτων

7.2
Τμήμα Αγροτικής Ανάπτυξης και 

Διαχείρισης Φυσικού 
Περιβάλλοντος

ΠΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΠΕ Διοικητικού Οικονομικού όλων των 
ειδικοτήτων

ή ΠΕ Γεωτεχνικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΠΕ Περιβάλλοντος ειδικότητας ΠΕ 
Περιβάλλοντος

και εν ελλείψει

ΤΕ Μηχανικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΤΕ Διοικητικού Λογιστικού όλων των 
ειδικοτήτων

ή ΤΕ Τεχνολόγων Γεωπονίας όλων των 
ειδικοτήτων
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7.3 Τμήμα Πάρκων, Αλσυλλίων και 
Παιδικών Χαρών

ΠΕ Γεωτεχνικών όλων των ειδικοτήτων

ή ΠΕ Περιβάλλοντος ειδικότητας ΠΕ 
Περιβάλλοντος

και εν ελλείψει

ΤΕ Τεχνολόγων Γεωπονίας όλων των 
ειδικοτήτων

Στη Διεύθυνση Διαχείρισης Απορριμμάτων & Οχημάτων:

α/α ΟΡΓΑΝΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΚΛΑΔΟΣ

8 ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΔΙΑΧΕΙΡΙΣΗΣ 
ΑΠΟΡΡΙΜΜΑΤΩΝ & ΟΧΗΜΑΤΩΝ

ΠΕ όλων των ειδικοτήτων και εν ελλείψει

TΕ όλων των ειδικοτήτων

8.2 Τμήμα Οχημάτων

ΠΕ Μηχανικών ειδικότητας 

ΠΕ Ηλεκτρολόγων Μηχανικών 

ή Π.Ε. Μηχανολόγων Μηχανικών και εν 
ελλείψει

Τ.Ε. Μηχανικών ειδικότητας 

Τ.Ε. Ηλεκτρολόγων Μηχανικών ή 

Τ.Ε. Μηχανολόγων Μηχανικών

και εν ελλείψει

ΔΕ Τεχνικού ειδικότητας ΔΕ Μηχανολόγων

8.3 Τμήμα Ανακύκλωσης
ΠΕ όλων των ειδικοτήτων και εν ελλείψει

ΤΕ όλων των ειδικοτήτων

Και στη Διεύθυνση ΚΕΠ:

α/α ΟΡΓΑΝΙΚΗ ΜΟΝΑΔΑ ΚΛΑΔΟΣ

9 ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΕΠ

ΠΕ ή ΤΕ Διεκπεραίωσης Υποθέσεων Πολιτών ή

ΠΕ και ΤΕ άλλων κλάδων που έχουν πραγματική 
και αποκλειστική υπηρεσία σε ΚΕΠ διάρκειας 
τουλάχιστον πέντε (5) ετών και εν ελλείψει ΠΕ 

και ΤΕ όλων των κλάδων και ειδικοτήτων.
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9.1
Τμήμα Εξυπηρέτησης Πολιτών- 

Υπηρεσία Ενιαίου Κέντρου 
Εξυπηρέτησης (Ε.Κ.Ε.)

ΠΕ ή ΤΕ Διεκπεραίωσης Υποθέσεων Πολιτών ή

ΠΕ και ΤΕ άλλων κλάδων που έχουν πραγματική 
και αποκλειστική υπηρεσία σε ΚΕΠ διάρκειας 
τουλάχιστον πέντε (5) ετών και εν ελλείψει ΠΕ 

και ΤΕ όλων των κλάδων και ειδικοτήτων.

9.2 Τμήμα Εσωτερικής Ανταπόκρισης

ΠΕ ή ΤΕ Διεκπεραίωσης Υποθέσεων Πολιτών ή

ΠΕ και ΤΕ άλλων κλάδων που έχουν πραγματική 
και αποκλειστική υπηρεσία σε ΚΕΠ διάρκειας 
τουλάχιστον πέντε (5) ετών και εν ελλείψει ΠΕ 

και ΤΕ όλων των κλάδων και ειδικοτήτων.

1. Από την παρούσα τροποποίηση δεν προκαλείται δαπάνη σε βάρος του προϋπολογισμού 
οικονομικού έτους 2025 ούτε των επόμενων ετών.

2. Θα ακολουθήσει συνολική αναμόρφωση του Οργανισμού Εσωτερικής Υπηρεσίας, 
σύμφωνα με τα προβλεπόμενα από την ισχύουσα νομοθεσία, με σκοπό ο νέος Οργανισμός 
να ανταποκρίνεται στις σύγχρονες απαιτήσεις και να προσαρμόζεται πλήρως στις 
τρέχουσες συνθήκες και υπηρεσιακές ανάγκες.

3. Κατά τα λοιπά ισχύει η υπ’ αρ. 176360/22.8.2017 (Β΄ 3072) απόφαση.

Έτσι συντάσσεται αυτό το απόσπασμα πρακτικού, το οποίο πρακτικό στο σύνολό του 
υπογράφεται όπως ακολουθεί :

ΤΟ ΔΗΜΟΤΙΚΟ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟ ΚΑΛΑΜΑΤΑΣ

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΑ ΜΕΛΗ

Ηλιόπουλος Αναστάσιος 1. Αγγελή Μαρία

2. Δρούγας Παντελής

3. Εξηνταβελώνη Χριστοφόρου Λυδία

4. Καραγιάννης Ανδρέας

5. Κούβελα Κάτσαρη Ευγενία

6. Κουμάντου Παναγιώτα (Πιπίνα)

7. Κουτίβας Ηλίας

8. Κουτραφούρης Βασίλειος

9. Κριτσωτάκης Σωτήριος

10. Λυμπερόπουλος Δημήτριος

11. Μαρινάκης Σαράντος

12. Μαστραγγελόπουλος Δημήτριος

13. Μπάκας Ιωάννης
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14. Παπαδάκης Κωνσταντίνος

15. Παπαευσταθίου Βασίλειος

16. Περρωτής Ιάκωβος

17. Σκοπετέας Αναστάσιος

18. Τζαμουράνης Βασίλειος

19. Τσαπόγας Κωνσταντίνος

20. Τσιγαρίδης Αθανάσιος

21. Φάβας Γεώργιος

22. Φαββατάς Δημήτριος

23. Χανδρινός Σπυρίδων

Ακριβές Απόσπασμα
Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ

ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΗΛΙΟΠΟΥΛΟΣ Ν. ΑΝΑΣΤΑΣΙΟΣ
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